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Ad. 11 Interpelacje i zapytania radnych 

Łukasz Frański odczytał pisemne interpelacje w sprawie: 

 Stanu drogi na ulicy Sątopskiej w Glinnie – prosząc o podjęcie niezwłocznie działań 

mających na celu przywrócenie jej przejezdności; 

 Usunięcia z centrum wsi Stary Tomyśl płyt drogowych, przeznaczonych do położenia 

w innej części gminy. 

Przewodniczący Marcin Brambor odczytał złożone pisemnie interpelacje Adama Polańskiego, 

w zakresie: 

 uzupełnienia odpowiedzi na zapytania radnego z grudniowej sesji Rady Miejskiej, w 

interpelacji radny Adam Polański wskazywał także na niedotrzymanie terminu 

udzielanych odpowiedzi; 

 pytań związanych z pobytem Burmistrza na Konferencji Naukowej Uniwersytetu 

Wrocławskiego w dniach 18-20.09.2016. 

Tomasz Radwan odczytał pisemne zapytania, w sprawie: 

 terminu budowy placu na ulicy Szpitalna/Świerkowa; 

 wcześniejszych zapewnień ze strony Urzędu Miasta, dotyczących ewentualnego 

powiększenia placu zabaw na ulicy Osiedlowej w Nowym Tomyślu o przylegającą 

działkę; 

 podania miejsca, w którym umieszczone zostaną wszystkie kosze na śmieci składowane 

przez mieszkańców budynków wielorodzinnych na ulicy Osiedlowej w Nowym 

Tomyślu 

Adam Polański pytał: 

 czy planowany jest remont Hotelu Kaniewski i ewentualnie w jakim terminie; 

 o zamierzenia spożytkowania pomieszczeń Hotelu. Radny zaproponował 

wykorzystanie niezagospodarowanych obecnie sal budynku, poprzez udostępnienie ich 

Szkole Muzycznej (która ma problemy lokalowe) lub Stowarzyszeniom z terenu miasta 

Nowy Tomyśl, które nie dysponują żadnymi pomieszczeniami; 



 podjęte działania profilaktyczne, w związku z ptasią grypą. 

Jarosław Maćkowiak nawiązał do odpowiedzi udzielonych przez Burmistrza na zapytania z 

XXVIII sesji, prosząc o uściślenie w zakresie: 

 zjazdu z obwodnicy na ul. Poprzeczną – kiedy ogłoszony zostanie przetarg (w związku 

z przyjętym budżetem Gminy na rok 2017, gdzie zadanie zostało ujęte), oraz czy 

doraźnie można udrożnić wskazany przejazd; 

 położenia odcinka kanalizacji (od połowy ul. Działkowej do działki dewelopera firmy 

LOBA) oraz ułożenia płyt drogowych na ul. Działkowej – czy któryś z pracowników 

Urzędu Miejskiego czuwa nad realizacją zadania, żeby nie pokryły się dwie inwestycje  

Radny pytał również, kiedy uruchomiony będzie przetarg na zadanie związane z 

położeniem płyt przy ul. Działkowej; 

 podpisanej w sierpniu 2016 r. umowy na realizację zadania dotyczącego położenia 

odcinka kanalizacji (od połowy ul. Działkowej do działki dewelopera firmy LOBA), z 

terminem końcowym realizacji do 30 marca 2017 r. – dlaczego wykonawca nie wykonał 

inwestycji. Radny był zainteresowany również ewentualną formą nacisku, na 

zrealizowanie zapisów umowy. 

Radny poinformował także, że czuje się usatysfakcjonowany co udzielonej odpowiedzi, na 

pytanie dotyczące:  

- nagminnego podtapiania ul. Spacerowej, z uwagi na niedrożne studzienki kanalizacji 

deszczowej – w związku z ujęciem zadania związanego z opracowaniem dokumentacji 

projektowo-kosztorysowej na budowę ul. Spacerowej, w budżecie Gminy na 2017 rok 

Rafał Tabaczyński odniósł się do zadania dotyczącego budowy ul. Kanałowej (koszt 1,8 mln. 

zł), sugerując wzięcie pod uwagę rozszerzenie inwestycji i przedłużenie budowy planowanego 

odcinka drogi. 

Przewodniczący Marcin Brambor wyraził nadzieję, że środki przeznaczone na ww. inwestycję 

będą wystarczające na powyższe. 

 


